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Jegyzőkönyv az ELTE TáTK Elnökségi üléséről 

2023.05.16. 

0.100C (Kari Tanács terem) x Microsoft Teams  

 

Jelenlévők:  

Kardos Gábor, Zántó Réka, Klivényi Emma, Nyári Ábris, Retkes Bálint, Ercsi Dániel, Tölgyesi Boldizsár, 

Kosz Julianna, Neumann Bálint, Záhonyi Anna, Heleszta Laura, Remes Nóra, Fehér Tünde, Sőregi Csenge, 

Fábián Annamária, Kisgyura Száva, Beri Dominika, Sebestyén Adrienn, Horváth Georgina, Schőn Dorina, 

Bodnár Dominik (vendég), Bényei Tamás (vendég) 

Kardos Gábor 18:04-kor megnyitja az ülést, az Ellenőrző Bizottságtól mandátumszámlálást kér. Az ülés 

határozatképes (10 mandátummal). Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, hogy az ülés szabályosan került 

összehívásra. Senkinek nincs napirend módosító javaslata. 

1. napirendi pont -Elnöki beszámoló 

Kardos Gábor (Elnök): Előző hét hétfőn beszélt Szűcs Zoltán Gáborral, a külügyi dékánhelyettessel, 

megalapozták a terveket, együttműködéseket. Az IK-val és a TTK-val tartottak egy elnökhelyettesi találkozó, 

ahol beszéltek a közös lágymányosi célokról. Ezenfelül találkozott Domboróczki Balázs (EHÖK 

elnökhelyettes) és Vida Veronika (BTK HÖK elnök) EHÖK elnökjelöltekkel külön-külön, ahol elmondták a 

terveiket az EHÖK jövőjével kapcsolatban. Részt vett a kari gólyatábori szervezői ülésen, valamint Prónai 

Csaba dékán úrral is volt lehetősége beszélgetni és bemutatkozott a dékáni tanácson. Egri Krisztina 

könyvtárossal is beszélt együttműködésekről, össze is kötötte a tanulmányi részleget a könyvtárral egy 

mesterséges intelligenciával kapcsolatos projekt miatt. Részt vett az EHÖK elnökségi üléseken, ahol többek 

között egy iskolaszövetkezettel való lehetséges együttműködésről is szó volt. Részt vett továbbá egy 
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Pázmány-napi szenátuson is az ÁJK épületében, valamint elment a TÓK alakulógyűlésére is. Illetve részt vett 

a Kari Tanácson is és Alapszabály műhelyeken is. A beszámoló elfogadásra került. 

 

2. napirendi pont – Tisztségviselői beszámolók 

Zántó Réka (Elnök helyettes): Május 3-án pénteken ő is részt vett a megbeszélésen Szűcs Zoltán Gáborral, 

illetve a nemzetközi irodával, ahol megjegyezték, hogy a gólyahét előtti héten számítanak a HÖK-re, a 

nemzetközi diákok orientációs napján. Valamint ő is részt vett a Kari Tanácson és a plakátolás kérdését 

próbálta elintézni. A beszámoló elfogadásra került. 

Klivényi Emma (Ellenőrző bizottság): Részt vett egy EHÖK Ellenőrző Bizottsági Alapszabály módosító 

megbeszélésen, ahol elkészítették a rájuk vonatkozó szöveget, valamint Hegedűs Dávid EHÖK EB elnök 

kiosztott neki pár feladatot június elejére. 

Ercsi Dániel (Tanulmányi alelnök): A bizottság részt vett 05.16-án a Mesterséges Intelligencia Ad-hoc 

Bizottságán, ahol megbeszélték, hogy bele szeretnék építeni a mesterséges intelligenciát az oktatásba. 

Korábban kapott egy emailt egy utólagos tantárgy leadással kapcsolatban, viszont ez az ügy már EHÖK-i és 

Kancellári szinten mozog. Több tanárral felvették a kapcsolatot a vizsgakiírással kapcsolatban, ami meg is 

oldódott pár nap alatt. Illetve volt egy pár KÖB-ös egyeztetés. A beszámoló elfogadásra került. 

Beri Dominika (Tudományos és jogsérelmi referens): A tudományos bizottság tagjaként három 

álláspályázatot kellett megszavaznia, ez a Globális és Fejlődéstudományok Tanszékvezetői, a Nemzetközi és 

Európai Tanulmányok Tanszékvezetői és a Politika és Nemzetközi Tanulmányok Intézetének 

igazgatóhelyettesi álláspályázata volt. Ő is részt vett a Mesterséges Intelligencia gyűlésen, valamint részt vett 

póttagként a Kari Tanácson. A beszámoló elfogadásra került. 

Tölgyesi Boldizsár (Belügyi Bizottság elnök): A héten megtartották az első bizottsági ülésüket. A pulóverek 

intézését Pikó Balázs gazdasági alelnök átvette tőle. A beszámoló elfogadásra került. 

Nyári Ábris (Szociális alelnök): Sok ügyben a vezetőség válaszára vár, valamint tartottak ők is bizottsági 

ülést. Részt vett továbbá egy gólyatábor játékos találkozón. A beszámoló elfogadásra került. 

Kisgyura Száva (Kulturális és Sportreferens): A Rendezvényszervezői Bizottság már nem tervez semmilyen 

nagyobb eseményt ebben a félévben, zajlik a gólyatábor szervezése. A beszámoló elfogadásra került. 

Horváth Georgina (NT SzHÉK elnök): Részt vett ő is a belügyi bizottság ülésén. Még két felvételi 

interjúztatásra el kell mennie, de az NT SzHÉK sem tervez már semmilyen programot erre a félévre. 
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Schőn Dorina (Szociológia SzHÉK elnök): Ő is részt vett a belügyi bizottság ülésén. Ők sem terveznek már 

semmilyen programot a félévre, viszont a felvételi ponthatár kihirdetésekor részt akarnak venni az NT 

SzHÉK-kel egy pontváró eseményen. Az új tagfelvételt szeptemberben intézik. Volt egy hallgatói megkeresés 

az egyik tárggyal kapcsolatban, ennek az ügynek a megoldása folyamatban van.  

Kosz Julianna (Külügyi Bizottság elnök): Részt vett ő is a Kari Tanácson. Ezenfelül az ELTE ESN-nel és a 

Lágymányos HÖK-ökkel szervezik az International Dinner and Folk Dance nevű eseményt, amire megkapták 

hivatalosan is a dékán úr engedélyét. A buddy system képzés befejeződött. A beszámoló elfogadásra került. 

Fehér Tünde (Képi és grafikai anyagokért felelős tag): A Kommunikációs Bizottság folyamatosan rakja ki 

az információkat az adott eseményekről a social media felületekre, ha érkezik kérés. A beszámoló elfogadásra 

került. 

Retkes Bálint (Szombathelyi ügyekért felelős alelnök): Tartottak egy szemeszterzáró eseményt, emellett 

tervezik a gólyatábort és készülnek a vizsgaidőszakra. A beszámoló elfogadásra került. 

 

3. napirendi pont: Plakátolás 

Az elnökség összeírta, hogy milyen típusú plakátokat lehet kirakni. Többek között tanulmányi, kulturális és 

sporteseményekről, valamint aktuális hírekről az ELTE-vel kapcsolatban vagy alakuló klubokról, 

nyelvtanulási lehetőségekről lehet majd plakátokat kirakni. Ezt a listát majd kinyomtatják és kirakják az 

irodába. Pecséttel ellátva lehet kirakni az adott plakátolási pontokra majd a plakátokat saját belátás szerint. 

 

4. napirendi pont: Egyebek 

A vezetőképző időpontja valószínűleg június 14-én lesz, azonban lehet kétnapos lesz majd, ez az EHÖK-től 

függ. Retkes Bálint (Szombathelyi ügyekért felelős alelnök) jelezte, hogy akár személyesen is el tudna jönni 

rá.  

Emellett a HÖK-ösök számára az Efott fesztivál kedvezményes bérlet tud biztosítani.  

A Lágymányosi Campuson nyílni fog egy melegkonyha a dunai bejáratnál. Az IK, a TTK és a TáTK közösen 

fogja ezt felügyelni, valamint már egy házirend is készülőben van. Kardos Gábor jelezte, hogy a 

Kommunikációs Bizottságra számít majd ennek a reklámozásában. 
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Kardos Gábor kapott egy emailt, hogy kellenének hallgatók a külföldiek felvételiztetéséhez. Erre még várnak 

jelentkezőket. 

Nyári Ábris felhozta a kabala kérdését, azonban megegyeztek, hogy ezt a kérdést elhalasztják a következő 

félévig. Esetleg a többi hallgató között is tennének egy igényfelmérést. 

Emellett Nyári Ábris jelezte, hogy a szociális ösztöndíj bírálásához még várnak önként jelentkezőket, ami 

szeptemberben fog majd zajlani. 

Fábián Annamária (ESN főmentor) elbúcsúzott és megköszönte a közös munkát, mert egy új főmentor fog 

majd a helyére lépni. 

Tölgyesi Boldizsár jelezte, hogy majd a vizsgák után meg kell ejteni az iroda takarítását, és majd meg kell 

szavazni, hogy mikor legyen. 

Ercsi Dániel meghívott mindenkit a Tanulmányi és Tudományos Bizottság ülésére, ahol például a mesterséges 

intelligenciával kapcsolatos 5 pont megfogalmazása lesz a téma. 

Május 17-én megrendezésre kerül a HÖK csapatépítő a Lágymányosi Campuson, amire a SzHÉK-eseket is 

örömmel várják. 

 

 Kardos Gábor 18:55-kor lezárja az ülést. 

 


